



سياسة مشاركة أولياء الأمور وحقوق الأسرة

إن المعلومات الموجودة في هذه السياسة تكمل ما هو موجود في النشرة الخاصة بالمدرسة وإذا كان هناك أي استفسار الرجاء التواصل على هاتف رقم 7810044 - 03 بالنسبة لمبنى رياض الأطفال وحتى الصف الخامس، وهاتف رقم 03-7810444 بالنسبة لمبنى الصفوف السادس وحتى الثاني عشر.

1. ساعات الدوام المدرسي

يجب أن يصل الطلاب إلى المدرسة تمام الساعة 7:20 صباحاً حيث يقرع الجرس الساعة 7:25 صباحاً لطاير الصباح ثم تبدأ الحصص مباشرة بعد الطاير.

ساعات دوام قسم الروضات: 7:30 – 1:00

ساعات دوام الصفوف الأول وحتى الثاني عشر: 7:20 – 2:00

يرجى من أولياء الأمور الحضور لاصطحاب أبنائهم في الوقت المحدد في نهاية اليوم الدراسي. ويجب عليهم إشعار إدارة المدرسة مسبقاً في حال وجود أي سبب يمنعهم من الحضور لأخذ أبنائهم في الوقت المحدد. مرفق لعنايتكم تفاصيل وسائل الاتصال الخاصة بالمدرسة.

ملاحظة: لا تتحمل المدرسة أية مسؤولية عن الطلاب بعد أوقات الدوام المحددة أعلاه. إن المسؤولية تقع على عاتق أولياء الأمور في تنظيم أوقاتهم ليضمنوا أخذ أبنائهم في الأوقات المحددة.

Parent Involvement Policy and Family Rights

The information contained in this document is intended to supplement that already found in the school brochure. Should the need arise for clarification on any matters contact the school on Tel. 03-7810 044 for KGs and grades 1 to 5 building, and 03-7810444 for grades 6 to 12 building.

1. School Hours

Students should arrive **at 7:20am**. The bell will ring at **7:25am for the morning assembly**. Classes commence directly after the assembly.

Grades 1 - 12 7:20am - 2:00pm KG Section 7:30am - 1:00pm

Parents should collect their children on time at the end of the school day. Should the parent anticipate that for any reason he will be late in collecting his child, he will be **requested** to inform the school administration.

NOTE: The School DOES NOT accept responsibility for children outside of the hours stipulated above. It is entirely the parents' responsibility to make suitable arrangements to ensure the pick-up of their children on time.